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Protokół Nr XXXVII/2022 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2022 r. 

 

Zapis XXXVII Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/6939/xxxvii-sesja-rady-gminy-stegna-29042022-r 

 

czas rozpoczęcia sesji: 9:00                                                              czas zakończenia: 10:10 

 

XXXVII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 29 kwietnia 2022 r. na godz. 9.00  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XXXVII 

Sesji Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane, a Administratorem danych jest 

Gmina Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie. 

  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, 

Radnych Gminy Stegna, Skarbnik Gminy, Sekretarz Urzędu, radcę prawnego Michała 

Dydkowskiego, Sołtysów oraz wszystkich, którzy za pośrednictwem środków masowego 

przekazu oglądają dzisiejsze obrady.  

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 13 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał – załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej 

Małgorzaty Mechlińskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.   Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi do przedłożonego 

porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały 

numer 16.8. w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników. Wniosek uzasadniła tym, że w wyniku dyskusji na 

posiedzeniu Komisji Rady Gminy, Radni uznali, że chcieliby jeszcze przedyskutować tę 

kwestię.  

Złożyła również wniosek o wprowadzenie do porządku obrad, jako pkt. 16.8. projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia woli współuczestniczenia Gminy Stegna w przygotowaniu i opracowaniu 

https://transmisjaobrad.info/videos/6939/xxxvii-sesja-rady-gminy-stegna-29042022-r
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Lokalnej Strategii Rozwoju „Żuławskiej Lokalnej Grupy Działania” w okresie programowania 

Unii Europejskiej na lata 2021 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś jeszcze ma uwagi do 

przedłożonego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad wycofaniem  

z porządku obrad projektu uchwały numer 16.8. w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia 

regulaminu określającego zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

 

Wynik głosowania nad wnioskiem o wycofanie projektu uchwały:  

za 12, przeciw 1, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad wprowadzeniem, jako 

punkt 16.8. projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współuczestniczenia Gminy Stegna  

w przygotowaniu i opracowaniu Lokalnej Strategii Rozwoju „Żuławskiej Lokalnej Grupy 

Działania” w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2021 – 2027. 

 

Wynik głosowania nad wnioskiem o wprowadzenie projektu uchwały:  

za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0, radni niebiorący udziału w głosowaniu 1 – imienny 

wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił, aby Radni zwracali uwagę na 

komunikaty wyświetlające się na panelach do głosowania. 

 

Więcej wniosków ani uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał ustalony porządek obrad XXXVII 

Sesji Rady Gminy Stegna: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z XXXV i XXXVI Sesji Rady Gminy Stegna. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie 

między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2021 rok. 

10. Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Budżetu za 2021 rok. 

11. Sprawozdanie z pracy Komisji skarg, wniosków i petycji za 2021 rok. 

12. Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Społecznych za 2021 rok. 

13. Plan Pracy Komisji ds. Budżetu na 2022 r. 

14. Plan Pracy Komisji ds. Społecznych na 2022 r. 

15. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stegnie za 

2021 rok. 

16. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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16.1. przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2022; 

16.2. zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa - edycja 

2022”; 

16.3. zmiany Uchwały nr XXXI/293/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 03 grudnia 2021r. 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi; 

16.4. określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2022; 

16.5. wyrażenia zgody na przedłużenie trwającej umowy najmu lokalu użytkowego, 

mieszczącego się w budynku usytuowanym na działce nr 203/1, położonej 

w miejscowości Stegna; 

16.6. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy lokalu użytkowego, 

mieszczącego się w budynku usytuowanym na działce nr 151/3, położonej 

w miejscowości Drewnica; 

16.7. wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę nr 993, położonej w miejscowości 

Stegna; 

16.8. wyrażenia woli współuczestniczenia Gminy Stegna w przygotowaniu i opracowaniu 

Lokalnej Strategii Rozwoju „Żuławskiej Lokalnej Grupy Działania” w okresie 

programowania Unii Europejskiej na lata 2021 - 2027; 

16.9. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów 

geodezyjnych: Stobiec i Chełmek; 

16.10. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022; 

16.11. zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-2034. 

17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie obrad. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.  Przyjęcie protokołów z XXXV oraz XXXVI Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XXXV. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXV Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Protokół Nr XXXV/2022 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr XXXVI. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z XXXVI Sesji Rady Gminy Stegna.   
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Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Protokół Nr XXXVI/2022 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o rozszerzenie dwóch punktów, jeden 

dotyczący sztandarowej inwestycji budowy hali sportowej w Drewnicy, jak ona przebiega, jest 

to dla nas bardzo ważna inwestycja, drugi punkt – chciałby rozszerzyć temat pomocy gminy 

oraz mieszkańców obywatelom Ukrainy, czy dysponujemy miejscami noclegowymi, ile osób 

przebywa na terenie gminy, jakie formy pomocy są udzielane, ile dzieci przybyło do szkół. 

Prosiłby o informację odnośnie zadeklarowanej przez rząd pomocy na okres 60-dni, czy 

jesteśmy przygotowani na sytuację po tym okresie czasu, co stanie się z tymi osobami, które 

się nie zaaklimatyzowały, nie znalazły pracy. Czy wiadomo coś w tym temacie więcej. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski rozpoczął odpowiedź od informacji dotyczącej obywateli 

Ukrainy przebywających na terenie Gminy Stegna. Na chwilę obecną jest to 786 uchodźców,  

z czego 333 osoby w miejscowości Jantar w ośrodku wczasowym Wiking, 114 osób w Domu 

Formacyjnym w Mikoszewie, 339 na kwaterach prywatnych. Urząd Stanu Cywilnego na dzień 

28 kwietnia wydał 848 numerów PESEL. Ogólnie na terenie Gminy jest 57 lokalizacji, ·w 

których przebywają obywatele Ukrainy w tym 55 lokalizacji w kwaterach prywatnych.  

Ośrodek Wczasowy Wiking posiada umowę ze Starostwem Powiatowym do dnia  

31.05.2022 r., po tym terminie na terenie ośrodka jeżeli umowa zostanie przedłużona będzie 

mogło pozostać 100 uchodźców pozostałe osoby tj. około 230 będą musiały być relokowane  

w inne miejsca. 

Dom Formacyjny im. św Wojciecha posiada umowę do 20.06.2022 r., podmiot nie zamierza 

przedłużać umowy, w związku z tym po 20.06 trzeba będzie relokować 114 osób w inne 

miejsca.  

W ramach środków pieniężnych w ramach Funduszu Pomocy zgodnie z art. 12 i art.13 ustawy 

z dnia 12.03.2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa Gmina Stegna zapotrzebowała 1.158.000 zł. Środki przyznane 

procentowo w ramach planu finansowego Funduszu Pomocy to  252.001 zł. Powyższa kwota 

stanowi jedynie 22% zapotrzebowanych środków i nie zabezpiecza wypłat za złożone wnioski. 

Środki przekazane na rachunek Gminy do dnia 28.04.2022 r. wynoszą 252.001 zł. Wypłacono 

świadczenia pieniężne na podstawie otrzymanych wniosków w kwocie 119.680 zł. 

Do placówek oświatowych na terenie gminy zgłoszonych jest 114 uczniów. 

Odnośnie spotkania w sprawie budowy hali w Drewnicy poinformował, że budowa jest 

monitorowana na bieżąco, na chwilę obecną wznoszone są ściany nośne jak również wylewane 

słupy żelbetonowe. Prace idą pełną parą. Ma nadzieję, że do końca okresu sezonu letniego 

będzie to stan surowy zamknięty. Nie ma żadnych obaw przy realizacji tego zadania.  
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Radny Maciej Makowski poprosił o skomentowanie spotkania dotyczącego inwestycji 

budowy biogazowni. Jaką mamy obecną sytuację, czy rzeczywiście takiego obiektu możemy 

się spodziewać i co możemy zrobić, aby się go nie spodziewać w naszej przestrzeni. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wyjaśniła, że były dwie procedury i wprowadziło to trochę 

zamieszania. Pierwsza procedura dotyczyła wydania decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach, została ona wycofana, nie jest procedowana. Inwestor wycofał się.  

Ta pierwsza lokalizacja miała być zlokalizowana bliżej zabudowy mieszkaniowej na końcu 

miejscowości Niedźwiedzica. Druga decyzja, która jest w trakcie procedowania dotyczy 

projektu decyzji o warunkach zabudowy. Inwestor złożył wniosek o budowę małej biogazowni, 

do 0,5 MW. Na tym obszarze nie ma zagospodarowania wymagana jest decyzja o warunkach 

zabudowy. Projekt takiej decyzji został przygotowany, powiadomione zostało 31 stron 

postępowania zgodnie z obowiązującymi przepisami. W tej chwili każda ze stron może wnieść 

uwagi do toczącego się postępowania. W dniu wczorajszym odbyło się spotkanie w tej sprawie, 

takie uwagi wpływają. Jako organ, który wydaje decyzje, rozpatruje te wszystkie wnioski. 

Będzie prowadzone postępowanie uzupełniające, wyjaśniające, żeby wydać decyzje, która 

musi być wydana zgodnie z obowiązującą procedurą. W tej chwili jesteśmy na etapie 

prowadzenia procedury administracyjnej.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zadać pytanie 

do przedstawionej informacji. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w 

okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski przedstawił pracę komisji: 

1. posiedzenie Komisji w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą XXXVII sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w XXXVI Sesji; 

2. 05.04.2022 r. spotkanie w sprawie budowy biogazowni; 

3. udział w posiedzeniu Komisji wspólnej w sprawie omówienia materiałów na XXXVII sesję 

Rady Gminy Stegna; 

4. 28.04.2022 r. udział w spotkaniu w sprawie budowy biogazowni; 

5. udział w XXXVII Sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

1. udział w XXXVI Sesji; 

2. udział  w spotkaniu w ramach Pętli Żuławskiej. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Interpelacje i zapytania Radnych 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 
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Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.  Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania do 

przedłożonego sprawozdania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt Nr 10.   Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Budżetu za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania do 

przedłożonego sprawozdania. 

Poinformował, że materiały zostały Radnym wcześniej przesłane, zapoznali się z nimi a także 

omawiane na posiedzeniu Komisji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt Nr 11.   Sprawozdanie z pracy Komisji skarg, wniosków i petycji za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że sprawozdanie również zostało 

Radnym przesłane. Zapytał czy są pytania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt Nr 12.   Sprawozdanie z pracy Komisji ds. Społecznych za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Radni wnioskowali na 

posiedzeniu Komisji o uzupełnienie finansowe Raportu, zostało ono przekazane. Zapytał czy 

Radni mają pytania do przedłożonego dokumentu. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt Nr 13.   Plan Pracy Komisji ds. Budżetu na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania do 

przedłożonego planu pracy. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt Nr 14.   Plan Pracy Komisji ds. Społecznych na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania do 

przedłożonego planu pracy. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że plany pracy zostały 

zatwierdzone przez aklamację. 
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Ad. Pkt Nr 15.   Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Stegnie za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania lub uwagi do 

przedłożonego sprawozdania. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.1.   projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski chciałby wskazać, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

ustaliliśmy pewne istotne okoliczności dla tego programu. Sposób opisany w projekcie uchwały 

pozwala przyjąć, że zaspokaja on potrzeby wszystkich seniorów, tymczasem na posiedzeniu 

ustalono, że jest on w sposób istotny ograniczony. Ograniczona jest liczba jego możliwych 

uczestników, takiej informacji zabrakło. Chciałby prosić, aby w ślad za postanowieniem Rady 

Gminy opracowane zostały i wprowadzone zasady udostępniania seniorom tego pakietu 

bezpieczeństwa. 

Kierownik GOPS w Stegnie Joanna Ostrowska wyjaśniła, że jeżeli chodzi o zasady 

przyznawania to są one ujęte w punkcie 3 programu, adresatami są seniorzy powyżej 75 lat, 

którzy mają problemy z samodzielny egzystowaniem ze względu na stan zdrowia, prowadzące 

samodzielnie gospodarstwo domowe lub mieszkające z osobami, które nie są w stanie zapewnić 

im odpowiedniego wsparcia. Obecnie na terenie gminy Stegna 13 seniorów korzysta z opasek, 

które opłacane są z budżetu gminy ze środków własnych, pokrywane są koszty dzierżawy oraz 

utrzymania. W chwili obecnej mamy możliwość skorzystania z dofinansowania z budżetu 

państwa, jest ono wprawdzie ograniczone, narzucone przez Ministerstwo. Jeżeli chodzi  

o zaspokojenie tych potrzeb to nie było sytuacji w zeszłym roku ani w poprzednich latach, żeby 

seniorzy, którzy zgłosili się nie otrzymali takiej pomocy. Równolegle jest podpisana umowa na 

Teleopieke i seniorzy, którzy nie będą mogli skorzystać z Korpusu Wsparcia Seniorów, będą 

mogli skorzystać z tego drugiego programu ze środków pochodzących z budżetu gminy.   

Na chwilę obecną nie mamy dodatkowych zgłoszeń. Teleopieka jest prowadzona od 2015 roku. 

Informacja jest rozpowszechniana, mieszkańcy posiadają wiedzę na temat tej formy wsparcia.  

Poprzez przyjęcie tego programu osłonowego będziemy mieli możliwość dofinansowania 

realizacji programu z budżetu państwa, a nie tylko ze środków gminnych.  

Radny Maciej Makowski w punkcie 3 nie mamy regulaminu dyspozycji tymi opaskami, tylko 

kryteria dopuszczenia seniorów, to jest różnica podstawowa. Mówi o ograniczeniach 

kwotowych, o czym wczoraj rozmawialiśmy. Proszę mnie poprawić, ale doszliśmy do takiego 

podsumowania, że zlimitowana wartość funduszu stanowi o tym, że możemy zakupić 30 

opasek. Jest dużo osób w wieku starszym, które doświadczyły choroby COVID-19  

i są rzeczywiście w stanie podwyższonego ryzyka i będą się zapewne kwalifikowały. Mówiąc 

o regulaminie, wprowadzeniu regulacji stanowiącej o tym, kto miałby to dostać przewiduje 

sytuację taką, w której będzie zainteresowanych więcej niż 30. Chciałby, aby to było opisane, 

ustalone i przewidziane. Sam osobiście nie wiedział o ubiegłorocznej edycji, nie dotarła do 
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niego skutecznie ta informacja. W tej chwili będzie upowszechniał tę informację z dużą 

starannością. Bardzo prosi, aby te kwestie uregulować.   

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski chciałby uszczegółowić, ponieważ 

otrzymaliśmy na posiedzeniu Komisji informację od obecnej na nim Pani Kierownik GOPS,  

że jeszcze nigdy nie stało się tak, żeby którykolwiek z seniorów pozostał zostawiony sam sobie. 

Jeżeli będzie się pojawiała sytuacja, to wierzy, że nadal tak będzie, że taka osoba zostanie wtedy 

objęta programem teleopieki. Rozumie niepokój radnego o sytuację, kiedy wniosków będzie 

więcej niż możliwości finansowe programu, mamy możliwość zadawania pytań, będziemy to 

monitorować.  

Kierownik GOPS w Stegnie Joanna Ostrowska uzupełniła, że GOPS seniorów otacza 

szczególną opieką, nie pozostawiamy tych osób bez wsparcia. Jeżeli chodzi o system teleopieki 

gminnej został on w tym roku poszerzony o 5 dodatkowych sprzętów, opasek, są również 

dostępne telefony stacjonarne, telefony komórkowe, breloki zawieszane na szyi, aby rozszerzyć 

pomoc dla naszych seniorów. Dodatkową możliwością jest uzyskanie środków w ramach 

Korpusu Wsparcia Seniora, więc to nie jest tak, że ograniczamy się tylko do tego programu, 

nadal będziemy kontynuować wsparcie z gminnej teleopieki. Nie pozostawimy nikogo bez 

opieki, bez możliwości skorzystania z takiej formy wsparcia.   

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski korzystając z obecności mediów zaapelował do 

wszystkich, aby zatroszczyć się, zaobserwować czy gdzieś wkoło nas jest osoba potrzebująca 

takiej pomocy. Zgłoszenia należy dokonać w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej. 

Radna Bogumiła Duraj zapytała czy w ramach tego programu gmina wnioskowała o 2 moduły 

czy tylko 1. 

Kierownik GOPS w Stegnie Joanna Ostrowska wnioskowaliśmy o moduł na wsparcie  

w formie opasek, z uwagi na to, że osoby starsze są zaopiekowane przez pracowników 

socjalnych, do tej pory nikt nie korzystał z tego modułu 2.   

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze pytania do projektu 

uchwały. 

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

  

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2022. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/332/2022 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów”  

na rok 2022 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.2.   projekt uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach 

Programu „Opieka wytchnieniowa - edycja 2022” 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa - edycja 

2022”.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/333/2022 

w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa - 

edycja 2022” 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.3.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/293/2021 Rady 

Gminy Stegna z dnia 03 grudnia 2021 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Autopoprawka dotyczy zmiany treści przypisu 

6. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski zwrócił się do Przewodniczącego Rady, aby ten wpłynął na pracę 

Urzędu w sposób skuteczny, taki, który wyeliminuje błędy merytoryczne. Chciałby 

skomentować to i odnieść się do spotkania na Komisjach, błąd, jaki został wskazany przez RIO 

był rzeczywiście uzasadniony, błąd znajdował się w przypisach, nie tyle numerycznie. RIO 

wskazuje nam poprawkę, odnosi się wprost do prawidłowej treści i ta treść nie jest ujmowana 

w projekcie uchwały. Radni nie są od tego, żeby znajdywali takie błędy. Bardzo prosi, aby 

Przewodniczący spowodował to, abyśmy nie musieli nad takim dokumentem procedować  

aż 4 razy.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski bardzo się cieszy, że Radny pokłada w nim takie 

nadzieje, natomiast nie ma on kompetencji takiej, aby w jakikolwiek sposób urzędników 

upominać, napominać. Możemy i jesteśmy także po to, żeby zwracać uwagę, jeżeli zauważamy. 

Cieszy go skrupulatność Radnych i fakt, iż wyłapujemy takie błędy. Zdarza się to bardzo 

rzadko, gdzie instytucje nadzorujące uchwały wypominają nam wady i błędy. W tym przypadku 

rzeczywiście się takie pojawiły, Radny także to wychwycił. Wójt Gminy przedkłada projekty 

uchwał. Do niego trafiają one na etapie zwoływania sesji i prawo i redagowania, poprawianie 

ma dopiero podczas posiedzeń Komisji czy samej Sesji. 

 

Radny Maciej Makowski w związku z tym adresuje swój apel do Pani Wójt, bardzo prosi, aby 

osoby, które są w procesie tworzenia dokumentu zwracały uwagę na właściwość 

zamieszczanych treści, szczególnie w odniesieniu się do regulacji już ustanowionych.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze pytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały po komisjach negatywna, natomiast po wprowadzeniu 

poprawki jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/293/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 03 grudnia 2021r. 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/334/2022 

w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/293/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 03 grudnia 

2021r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.4.  projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Stegna w roku 2022 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2022. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/335/2022 

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2022 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.5.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie trwającej 

umowy najmu lokalu użytkowego, mieszczącego się w budynku usytuowanym na działce 

nr 203/1, położonej w miejscowości Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 
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Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie trwającej umowy najmu lokalu użytkowego, 

mieszczącego się w budynku usytuowanym na działce nr 203/1, położonej w miejscowości 

Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/336/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie trwającej umowy najmu lokalu 

użytkowego, mieszczącego się w budynku usytuowanym na działce nr 203/1, położonej  

w miejscowości Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.6.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy lokalu użytkowego, mieszczącego się w budynku usytuowanym na 

działce nr 151/3, położonej w miejscowości Drewnica 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 
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Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy lokalu użytkowego, 

mieszczącego się w budynku usytuowanym na działce nr 151/3, położonej w miejscowości 

Drewnica.  

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/337/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy lokalu użytkowego, 

mieszczącego się w budynku usytuowanym na działce nr 151/3, położonej w 

miejscowości Drewnica 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr  16.7.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

działkę nr 993, położonej w miejscowości Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę nr 993, położonej w miejscowości Stegna. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 1, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/338/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę nr 993, położonej 

w miejscowości Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.8.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współuczestniczenia Gminy 

Stegna w przygotowaniu i opracowaniu Lokalnej Strategii Rozwoju „Żuławskiej 

Lokalnej Grupy Działania” w okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2021 – 

2027 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

Radny Maciej Makowski chciałby się upewnić czy jest to rzeczywiście decyzja będąca w 

kompetencjach Rady Gminy. 

 

Radca prawny Michał Dydkowski wyjaśnił, że kwestia ta musi być podjęta przez Radę 

Gminy z uwagi na to, iż dotyczy ogólnych programów strategii, które właśnie Rada Gminy 

ustala. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze pytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia woli współuczestniczenia Gminy Stegna w przygotowaniu i opracowaniu 

Lokalnej Strategii Rozwoju „Żuławskiej Lokalnej Grupy Działania” w okresie programowania 

Unii Europejskiej na lata 2021 – 2027. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 
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Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/339/2022 

w sprawie wyrażenia woli współuczestniczenia Gminy Stegna w przygotowaniu i 

opracowaniu Lokalnej Strategii Rozwoju „Żuławskiej Lokalnej Grupy Działania” w 

okresie programowania Unii Europejskiej na lata 2021 – 2027 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.9.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części obrębów geodezyjnych: Stobiec i Chełmek 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębów 

geodezyjnych: Stobiec i Chełmek. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/340/2022 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w części 

obrębów geodezyjnych: Stobiec i Chełmek 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.10. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Autopoprawka została Radnym przekazana. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do przedłożonego projektu uchwały. 
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Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/341/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 16.11. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady 

Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Autopoprawka została Radnym przekazana. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 
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Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-2034. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 12,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 16. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXVII/342/2022 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 

2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2022-2034 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 17.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że nie zgłoszono interpelacji. 

 

 Ad. Pkt. Nr 18.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski prosi o zgłaszanie się do zabrania głosu, będzie 

go udzielał w kolejności zgłoszeń. Sekretarz zapisze nazwiska do protokołu. 

 

Radny Maciej Makowski chciałby zgłosić 2 prośby od mieszkańców Żuławek. Pierwsza 

dotycząca mianowicie jedynego sklepu w miejscowości, występują sytuacje, że osoby pod 

wpływem alkoholu stojąc pod tym sklepem wywołują niepokój zwłaszcza wśród dzieci  

w drodze do i ze szkoły, prosi o interwencję w ramach kompetencji Urzędu i wpłynąć na służby 

i uregulować sytuację, aby nie razili nas Panowie takim widokiem. Druga prośba dotyczy wiat 

przystankowych, aby pochylić się nad tym, aby te wiaty, które istnieją odpowiednio 

zabezpieczyć, a przede wszystkim naprawić. Zgłaszane są takie uwagi, sam również to robił.  

 

Radna Bogumiła Duraj chciałaby złożyć pismo na ręce Wójt Gminy Stegna, w imieniu  

2 mieszkańców, jedna sprawa dotyczy zjazdów, druga dotyczy kilku punktów. Umówiła się już 

z Zastępcą Wójta, iż złoży to pismo na sekretariat. 

 

Radny Mirosław Wojtkowski w kwestii sprostowania poinformował, że konkurs wiedzy 

pożarniczej był organizowany przez Zarząd Oddziału Gminnego. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski oprócz informacji, jakie padły na Komisjach do 

niego również trafiały głosy z informacją o zamknięciu po majówce niebieskiego mostu  

w Rybinie, chciałby poinformować, że w dniu dzisiejszym rozmawiał ze Starostą Jackiem 

Grossem w tej sprawie. Prosił o przekazanie informacji, iż jest to nieprawdą. Nie wpłynęły 

żadne informacje o jakichkolwiek remontach w roku bieżącym któregokolwiek mostu.  

Pan Starosta prosi o dementowanie tej informacji, że którykolwiek most na chwilę obecną 

będzie remontowany.  
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Sołtys Sołectwa Mikoszewo Iwona Mickiewicz zapytała, na jakim etapie jest projekt „Czyste 

Powietrze” w zakresie lamp solarnych. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska odpowiadając na wniosek Radnego Macieja Makowskiego wystąpi 

z wnioskiem do właściciela sklepu, z przedstawionymi problemami. Jeżeli chodzi o wiaty 

przystankowe, tu ukłon do Sołtysów Sołectw, Jantar, Junoszyno, którzy w ramach funduszy 

sołeckich te wszystkie przystanki wymieniają. Zweryfikujemy stan tego przystanku, czy 

wymaga remontu, ale fundusz sołecki Żuławek jest dość znaczny i mógłby to być sposób na 

rozwiązanie problemu.  

Jeżeli chodzi o zapytania Radnej Bogumiły Duraj to są wykupione działki, ale nikt do tej pory 

nie wytyczył wjazdu, korzystają z istniejącego prowadzącego do istniejącej zabudowy 

wielorodzinnej. Stąd mieszkańcy dopominają się, aby ten zjazd wykonać. Wszczęto zostało  

w tej sprawie postępowanie. Powiat realizował inwestycję drogową i ten zjazd nie został  

w ramach tego wykonany. Druga poruszana kwestia dotycząca wznowienia granic działki, była 

sprawdzana przez pracowników i geodetę, po raz kolejny zostanie rozpatrywana. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski odnośnie programu „Czyste Żuławy” złożony wniosek 

obecnie uzyskał akceptację Urzędu Marszałkowskiego, nie wiadomo jeszcze, jakie będzie 

rozstrzygnięcie i w jakim terminie będzie realizowany. My składaliśmy wniosek do końca roku, 

zobaczymy, jakie będzie dofinansowanie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował Radny za wytężoną pracę pod 

Komisji, dzięki temu dzisiejsza sesja przebiegła tak sprawnie.  

 

Ad. Pkt. Nr 19.  Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął XXXVII Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


